
Goedenavond dames en heren,
Fijn dat ik vanavond kort het woord tot u mag richten.
Mijn naam is Jolijn Goertz en ik ben een van de partners van communicatiebureau De Wijde 
Blik. Wij hebben het participatietraject rond de herontwikkeling van Rijksstraatweg 125 
verzorgd en begeleid. Het is een zeer uitgebreid en bijzonder traject geweest, wat heeft geleid 
tot een vuistdik eindrapport. Vandaar ook dat het mij goed lijkt dit kort toe te lichten en u de 
mogelijkheid te geven om vragen te stellen.

Ik gaf al aan dat het een bijzonder participatietraject is geweest. 
Bijzonder vanwege de intensiteit. We begonnen in 2020 met gesprekken met omwonenden en 
andere betrokkenen. Tot en met september 2021 zijn 5 bijeenkomsten en 2 peilingen met de 
buurt gehouden en zo’n 8 sessies met de expertgroep. Het vervolg van de participatie vond 
plaats in de periode tot juli 2022. In deze periode zijn nog eens 6 sessies met de expertgroep 
gehouden.

Bijzonder ook vanwege de betrokkenheid van alle partijen. 
Van zowel projectontwikkelaar Wibaut als de participanten verenigd in de expertgroep. De 
zeer betrokken en kritische blik van de deelnemers en de open houding van Wibaut hebben 
geleid tot een plan dat bij alle betrokkenen in meer of mindere mate op draagvlak kan 
rekenen. Dat wil niet zeggen dat het niet soms knetterde aan tafel of dat iedereen het altijd 
met elkaar eens was. Soms was er iets extra’s nodig om er samen uit te komen. Zoals een 
extra sessie met een deskundige of een inkijkje in de financiën. De projectontwikkelaar stond 
hier altijd voor open en de leden van de expertgroep zetten zich hier telkens weer voor in. In 
dit licht noem ik ook graag het Programma van wensen wat de Groep RSW125 in maart 2021 
opstelde. En wat door de ontwikkelaar als waardevolle input is meegenomen in het 
participatietraject.

Bijzonder ook vanwege het resultaat.
Ik noemde net al het aantal bijeenkomsten en sessies. Indrukwekkende aantallen, maar dat 
zegt nog niets over de kwaliteit en het resultaat. Het traject heeft er toe geleid dat zorgen en 
wensen van betrokkenen duidelijk zijn geworden, en dat er door de ontwikkelaar serieus is 
gekeken hoe het plan hierop aangepast kon worden. Hierdoor lukte het om gaandeweg het 
vertrouwen van betrokkenen te winnen. Dit traject is in ‘Drechtje Spreekt’ zelfs ‘een 
schoolvoorbeeld van participatie’ genoemd. Ik gebruik het regelmatig in trainingen die ik geef 
over participatie om te laten zien op welke manieren je als ontwikkelaar participatieruimte 
kunt bieden. En om te laten zien hoe de betrokkenheid van de omgeving daadwerkelijk kan 
leiden tot een beter plan. Want dat is het, volgens Wibaut, geworden dankzij de inbreng van 
de omgeving.

Betekent dit dat iedereen nu blij en tevreden is? Nee dat niet, maar dat is dan ook zelden het 
resultaat van een participatietraject. Wat wel heel goed is gelukt, is om ieders belangen op 
tafel te krijgen en het plan hierop zo goed mogelijk te laten aansluiten. Op heel veel punten 
hebben de expertgroep en Wibaut elkaar weten te vinden, over sommige punten heeft een 
aantal leden van de expertgroep nog zorgen. Zoals het groen aan de perceelgrens en het aantal 
parkeerplekken. Wibaut heeft aangegeven in gesprek te willen blijven.

Het traject heeft er ook toe geleid dat er een participatierapport voor u ligt, wat u als 
commissie en raad een duidelijk beeld geeft van de verschillende belangen. En van de 
aanpassingen die wel en niet zijn gedaan om aan die verschillende belangen tegemoet te 
komen. Om hierin de juiste afweging te maken, is nu aan u. 



Graag sluit ik me aan bij de woorden van Jeroen Atteveld, architect van ‘Nieuw Groot 
Giessenhof’, die hij sprak tijdens de laatste sessie met de expertgroep: “Ik heb niet eerder 
meegemaakt dat er zo professioneel en serieus wordt gekeken naar hoe je met elkaar een plan 
kan maken. Zowel door de participanten als de professionals. De woningnood is enorm en 
daarom doe ik aan iedereen een appel om dit plan -met respect voor alle reacties vanuit de 
omgeving- verder te ontwikkelen en mogelijk te maken.”

Tot slot wil ik via deze weg de participanten nogmaals bedanken voor hun betrokkenheid, tijd 
en energie. En dan met name de leden van de expertgroep: vertegenwoordigers van Stichting 
Oud Duivendrecht, Stichting Vrienden van Duivendrecht, Werkgroep Openbare Ruimte, De 
Kleine Kerk en een aantal direct omwonenden. Zij hebben veel energie en tijd gestoken in dit 
traject en iedereen heeft zijn best gedaan om -met respect voor elkaars mening en belangen- er 
een beter plan van te maken voor Duivendrecht. U mag trots zijn op de betrokkenheid van uw 
bewoners bij het reilen en zeilen van het dorp.

Ik hoop dat ik u via deze weg duidelijkheid heb kunnen geven over het verloop van het 
participatietraject. 
Ik hoor het graag als u nog vragen heeft. 


